
BRMG-0063/KR-I/07 

PROTOKÓŁ  NR  8-6/2007

z posiedzenia
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska

które  odbyło  się  w  dniu  23 maja  2007  roku  godz.. 15,00  w sali nr 007  Nowy Ratusz, 
ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku.

Posiedzenie Komisja rozpoczęła  o  godz. 15,00.

Obecność:

Na stan  siedmiu  (7) członków  Komisji,  w posiedzeniu uczestniczyło  siedmiu, czyli  było 
quorum do podejmowania prawomocnych opinii  i wniosków. 

Listy  obecności  stanowią  załączniki  nr  1 i 2  do niniejszego  protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył radny Stefan Grabski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta Gdańska.

Po powitaniu  zebranych powiedział, że:

Projekt porządku obrad Komisji, który  stanowi załącznik nr  3  do  protokołu,  członkowie 
otrzymali  do skrytek  w  ustawowym  terminie  -  7  dni.
Zapytał  czy  są  uwagi  do tak zaproponowanego  porządku    obrad – uwag  nie  zgłoszono 
i jednogłośnie -  4 głosami za  - przyjęto następujący porządek   obrad:

1. Sprawa  zniszczenia przez Gminę  działki przy  ul. Żuławskiej.

2. Zapoznanie się z opinią  prawną    dot.  działalności  gospodarczej oraz 
zajęcie  stanowiska w sprawie lokalu przy  ul. Północnej.   

3. Zapoznanie  się  z   wnioskiem   Przewodniczącego   Klubu   Prawo   i 
Sprawiedliwość i zajęcie  stanowiska w tej  sprawie. 

4 Rozpatrzenie   korespondencji  –  nowych  spraw  -   która  wpłynęła     do   
      Komisji.

5. Sprawy wniesione, wolne  wnioski
                                                                          
Przewodniczący  Komisji  powiedział, z uwagi, że w punkcie  1  i  2   Komisja  omawiać 
będzie  sprawy  dotyczące  osób  prywatnych, poprosił   o opuszczenie    sali  osoby, nie 
związane  z   tymi   punktami.    Podyktowane   jest   to   ustawą   o   ochronie   danych 
osobowych. 
Punkt   3  jest   tematem otwarty  dla   wszystkich   zainteresowanych.  
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 PUNKT  1
Sprawa  zniszczenia przez Gminę  działki przy  ul. Żuławskiej.

Podlega  ustawie  o  ochronie  danych  osobowych

PUNKT  2
Zapoznanie się z opinią  prawną    dot.  działalności  gospodarczej oraz  zajęcie 
stanowiska w sprawie lokalu przy  ul. Północnej.   

Podlega  ustawie  o  ochronie  danych  osobowych

PUNKT  3
Zapoznanie  się  z   wnioskiem   Przewodniczącego   Klubu   Prawo   i 
Sprawiedliwość i zajęcie  stanowiska w tej  sprawie. 

Radny  Stefan  Grabski  - przewodniczący  Komisji
Poinformował, że  do Komisji    w dniu 23.04.2007r.  wpłynął  wniosek Przewodniczącego 
Klubu Prawo i Sprawiedliwość RMG pana  Kazimierza  Koralewskiegoo  dotyczący Domu 
Dziecka w Gdańsku- Oruni przy  ul. Brzegi 55.
Szkoła  polsko –japońska  już  podaje ten  adres  jako  swój, a jest  tam  wspomniany  Dom 
Dziecka. 
Wniosek  mówi:

• o wszczęciu postępowania  wyjaśniającego  dlaczego  nie  realizuje  się  uchwały Nr 
LI/1742.06 RMG z dnia 25 maja  2006r.  dotyczącej programu  naprawczego  tegoż 
Domu  Dziecka.

• dlaczego  złamano  zapisy, iż   ewentualna  sprzedaż tego  budynku może  nastąpić 
po wyprowadzeniu  ostatniego  dziecka  do jednego z  6  domów  jednorodzinnych, a 
wyżej wspomniana  szkoła  ogłasza  juz  nabór  na  rok akademicki 2007/2008 na ten 
adres.

• co z dziećmi, które  tam przebywają  i pracownikami,
• kto ponosi odpowiedzialność za w/w zaniedbania.

Informacji    udzielił  Pan Mirosław  Żmudziński – przedstawiciel Miejskiego Domu 
Opieki  Społecznej.  Powiedział  między innymi:
Nie  było  żadnej  zgodny  władz  miasta  na umieszczenie  w internecie  tego  adresu  bądź 
zajęcie  tego  budynku przez  Szkołę Polsko -  Japońską. 

Radny Marcin Skwierawski  - członek Komisji
Czy  realizowana jest juz  uchwała   Nr IX/192/07 RMG z  dnia 26.04.2007r.  zmieniająca 
uchwałę  Nr LI/1742/06  w  sprawie  przyjęcia do  realizacji programu  naprawczego Domu 
Dziecka  przy  ul. Brzegi  55. 

Pan Mirosław  Żmudziński – MOPS
Przygotowany  jest  pakiet   dokumentów   na  sesję  czerwcową    w  sprawie   utworzenia 
rodzinnego  domu dziecka. Jesteśmy   w trakcie   przygotowania procedury  konkursowej na 
zadanie  związane   z  prowadzeniem   placówek  opiekuńczo-wychowawczych  zgodnie  ze 
standardami. Ponadto  podejmujemy szereg  działań, wizji  różnych lokalizacji,   w których 
można    by  umieścić  dzieci   z   domu   dziecka,  tj.  utworzyć   placówkę   opiekuńczo 
-wychowawczą,  która   jest   zgodna  z   obowiązującymi  standardami.       Zgodnie   z 
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programem naprawczym  na  jesień  tego  roku ma powstać  pierwszy  dom przewidziany 
na   czternaście dzieci.  

Radny Marcin Skwierawski  - członek Komisji
Czy poszukiwanie są również  lokale,  domu  po wynajem na cele  domu dziecka?

Pani  Danuta  Podogrodzka –Lost  -  MOPS
Pod  wynajem poszukujemy  lokali  na utworzenie  rodzinnego  domu dziecka. Aktualnie 
przygotowywana jest  umowa  najmu. Mamy przygotowaną  rodzinę  do prowadzenia  takiej 
placówki. Utworzenie  takiej rodziny planujemy  od 1 lipca  2007r. 

Radny  Paweł  Jaworski  - członek Komisji
Dlaczego  Miasto   odpuściło  sobie  lokal   we Wrzeszczu przy  ulicy Jaśkowa  Dolina.

Pani  Danuta  Podogrodzka –Lost  -  MOPS
Na  dzień  dzisiejszy  nie mamy  do  końca   decyzji, że  miasto  się wycofało. Rozpatrujemy 
możliwość  ewentualnej sprzedaży  tego  lokalu  i zakup  innego  lokalu  lub wprowadzenia 
rodzinnego  domu  dziecka. Analizujemy jeszcze, w którym kierunku   pójdziemy. 
Zakończenie  budowy  domków  jednorodzinnych  planowane  jest  na listopada  2007r.  i  w 
listopadzie mają się  wprowadzić  pierwsze  dzieci. 

Radny Marcin Skwierawski  - członek Komisji
Jaki będzie  los pracowników  Domu Dziecka  przy  ul. Brzegi?
Czy   zostały złamane  zapisy, ze ewentualna  sprzedaż  budynku przy ul. Brzegi 55 może 
nastąpić  dopiero po wyprowadzeniu ostatniego  dziecka. Czy miasto podpisało  jakiś list 
intencyjny, umowę  na  sprzedaż  tego  budynku?

Pan Mirosław  Żmudziński – MOPS
Nie ma sprzedaży   budynku,  a  jeśli   chodzi   o  kadrę  to  nastąpi   przejęcie  jej   przez 
nowego  pracodawcę,  rozdysponowanie  do innych  domów   dziecka. Również   są  środki 
wypłatę  ewentualnych odpraw. 

Radny Stefan  Grabski  - przewodniczący  Komisji
Pomysł, aby  budować  domki  jednorodzinne   na małe   domy  dziecka,  to  dużo lepsze 
rozwiązanie,  aniżeli  duże  domy  dziecka.  Ale  jest   ono  kosztownym rozwiązaniem. Czy 
propagują  państwo   również   inne  rozwiązanie, polegające  na  przyjmowanie dzieci do 
adopcji.  

Pani  Danuta  Podogrodzka –Lost  -  MOPS
Od  pięciu  lat  jest  program pozyskiwania  rodzin zastępczych, a obecnie  takich  rodzin na 
terenie miasta  mamy 420. Od  początku  roku  pozyskaliśmy  31 rodzin, w tym  dwie 
zawodowe  rodziny wielodzietne  i  dwa  pogotowi  rodzinne. 
Dziecko, które ma  pójść  do  adopcji musi być  prawnie wolne. Dzieci z  domu  dziecka 
kwalifikują się  do tego, aby umieścić je w rodzinach  zawodowych, ale  na  to  też musi  być 
zgoda tych  dzieci. 

Radny Stefan  Grabski  - przewodniczący  Komisji
Czy  Komisja    uważa,  że  te  odpowiedzi   są wyczerpujące   na pytania   zawarte  w 
przedmiotowym wniosku? 

Radny  Jerzy Borowczak  - wiceprzewodniczący Komisji
Na  większość  pytań odpowiedzi  udzieliła   Prezydenta K. Hall na sesji w dniu  26.04. 
2007r.   Czy  doszło juz  do zmiany  Dyrektora   Domu dziecka  na ul. Brzegi 55

Pani  Danuta  Podogrodzka –Lost  -  MOPS
Tak, w tej  chwili jesteśmy już  po konkursie. 
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Pan  Mirosław  Żmudziński  złożył  na ręce  przewodniczącego Komisji  pismo  Dyrektora 
Miejskiego Ośrodka  Pomocy  Społecznej   datowane 23.05.2007  - informacja  dotycząca 
realizacji     Uchwały  Rady Miasta  Gdańska   Nr  LI/1742/06  z  dnia  25  maja  2006r.  w 
związku z przedmiotowym  wnioskiem Pismo  dołączono do  sprawy.

Ustalenia:
Komisja   po wysłuchaniu   złożonych  informacji i  wyjaśnieniach  oraz  po zapoznaniu się z 
pismem   Dyrektora   MOPS-u  szczegółowo  ustosunkowującym   się     do   wniosku 
Przewodniczącego  Klubu  Radnych Kazimierza Koralewskiego uznała  je  za wystarczające 
i nie wszczęła  dalszego  postępowania . 
Informację  taką   wraz   z  przedmiotowym  pismem   zostanie   przesłana   na   ręce 
przewodniczącego  Klubu Prawa i Sprawiedliwości  Kazimierza Koralewskiego.

PUNKT   4
Rozpatrzenie   korespondencji  –  nowych  spraw  -   która  wpłynęła     do   
Komisji.

Hala  Widowiskowo -  Sportowa
na granicy miasta Gdańska i Sopotu

Komisja  podziękowała Panu  A. Bojanowskiemu – Skarbnikowi Miasta  za przesłanie   im 
droga elektroniczna materiału dot.  aktualizacji  modelu  finansowego   w/w  inwestycji. 
Pokrótce  wyraziła  swoje  wątpliwości,  do  których  Pan Bojanowski  krótko  ustosunkował 
się. Poprosił członków komisji o  zgłaszanie swoich  wątpliwości  na  jego e-maila  i tą 
samą  drogą będzie   udzielał  informacji i  wyjaśnień  do  tego materiału.  

Sprawa   budynku  przy ul. Kwietnej
Komisja  otrzymała  wyjaśnienie  Prezydenta   Miasta   Gdańska   do  pisma  w sprawie 
zagrożenia katastrofą   budowlaną  budynku  przy  ul. Kwietnej. 
Komisja  uzgodniła, iż  przedmiotowe, wyjaśniające pismo  prześle  osobie  zainteresowanej. 
.

Sprawa opłaty targowej na  targowisku miejskim
Gdańsk Przymorze  przez  Spółkę Zielony  Rynek

Komisja  otrzymała  wyjaśnienie  Prezydenta   Miasta   Gdańska   do  pisma  w tej  sprawie.
Komisja  po  wyjaśnieniach  Skarbnika Miasta  uzgodniła, że przedmiotowe, wyjaśniające 
pismo  prześle  osobie  zainteresowanej.

Pismo  dotyczące zmiany  wysokości  opłaty za  wieczyste  użytkowanie gruntu
Komisja   po  zapoznaniu  się  z    dokumentami  –  załącznikami   do  pisma  Pana  Jerzego 
Panasiak z  dnia 03.04.2007r.  postanowiła  przesłać  do  Prezydenta Miasta   przedmiotowe 
pismo wraz  z załącznikami z  prośbą  odniesienie  się  do  przesłanych dokumentów  i 
ewentualne   ich  uzupełnienie,   bo zdaniem Komisji   nie  stanowią  one  całości,  brak 
ciągłości -  odniesienie  się   do  całości  sprawy. 

PUNKT  5
Sprawy wniesione, wolne  wnioski

Radny  Ryszard  Jędrzejczak -   członek  Komisji
 Zawnioskował   o przeprowadzenie  kontroli     przyznawania mieszkań  komunalnych przez   
Urząd Miejski w Gdańsku.
Stwierdził, że  ma  dużo  niepokojących  sygnałów  od  mieszkańców  w  tym zakresie. 
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Komisja  po  dyskusji powołała  zespół kontrolny  w  składzie:
1. Radny  Stefan Grabski
2. Radny  Ryszard  Jędrzejczak
3. Radny Marcin Skwierawski

do przeprowadzenia kontroli.
Zakres  kontroli :   kontrola przyznawania  mieszkań  komunalnych

Data  rozpoczęcia  kontroli :  czerwiec – wrzesień 2007r.

Wydziały  kontrolowane :   Wydział  Gospodarki  Komunalnej  Urzędu Miejskiego w  
                                                Gdańsku

Komisja   poinformuje  Prezydenta  Miasta   o  wyżej   wymienionej  kontroli  i  poprosi  o 
wyznaczenie pracowników kompetentnych  do  udzielania informacji.

Na  tym posiedzenie  zakończono  -  godz. 17,30
                                                                                              Przewodniczący
                                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG

                                                                                            Stefan  Grabski
Protokołowała:
Bogusława Pieklik  
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